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ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ ΑΘΗΝΩΝ 

  17 Οκτωβρίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων, κ. Νίκη Κεραμέως. 

Θέμα: «Αίτημα απόσυρσης των Ομάδων Προστασίας Πανεπιστημιακών 

Ιδρυμάτων.» 

Κυρία Υπουργέ, 

Το ζήτημα της παρουσίας της Αστυνομίας εντός των Πανεπιστημιακών σχολών 

προβληματίζει ιδιαιτέρως την ακαδημαϊκή κοινότητα, διδακτικό και ερευνητικό 

προσωπικό των Πανεπιστημίων, διοικητικούς υπαλλήλους, μεταπτυχιακές και 

προπτυχιακές φοιτήτριες και φοιτητές. Η Πρωτοβουλία πανεπιστημιακών «Όχι 

αστυνομία στα πανεπιστήμια» με Πανελλαδική Δράση για το Δημόσιο Πανεπιστήμιο 

σε έξι πόλεις [Αθήνα – Θεσσαλονίκη – Ιωάννινα – Βόλος – Ηράκλειο – Ρέθυμνο] 

επισημαίνει σε ανακοίνωσή της ότι τα εκατομμύρια ευρώ που δαπανώνται για την 

πρόσληψη των 1.000 νέων αστυνομικών των Ομάδων Προστασίας Πανεπιστημιακών 

Ιδρυμάτων, θα μπορούσαν να διατεθούν για την προκήρυξη νέων θέσεων εργασίας 

διδασκόντων/ουσών και τη βελτίωση της παρεχόμενης εκπαίδευσης, για χορήγηση 

υποτροφιών ή για την επίλυση των επειγόντων κτιριακών προβλημάτων ορισμένων 

Α.Ε.Ι.. 

Ακολούθως παρατίθεται αναλυτικά η δημοσιευθείσα ανακοίνωση στην ιστοσελίδα 

μέσου κοινωνικής δικτύωσης της Πρωτοβουλίας Πανεπιστημιακών «Όχι αστυνομία 

στα πανεπιστήμια», προκειμένου να καταστεί ευρέως γνωστή η σπουδαιότητα του 

ζητήματος. 

“-Αστυνομικοί περιφέρονται στις σχολές 

-Κάμερες καταγράφουν όσα κάνουμε και όσα λέμε 

-Αστυνομικοί ελέγχουν τις ταυτότητες μας 

-Αυτό το Πανεπιστήμιο θέλουμε; 

Διδακτικό και ερευνητικό προσωπικό, διοικητικοί υπάλληλοι, μεταπτυχιακοί και 

προπτυχιακοί φοιτητές και φοιτήτριες από τα πανεπιστήμια πέντε πόλεων, στην 

Αθήνα, στη Θεσσαλονίκη, στα Ιωάννινα, στον Βόλο και στο Ρέθυμνο, ενώνουμε τις 

φωνές μας στο πλαίσιο ενός δημοκρατικού διαλόγου για την προστασία του δημόσιου 

πανεπιστήμιου. 
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Ας σκεφτούμε τι έχει συμβεί τους τελευταίους μήνες στα πανεπιστήμια. Είδαμε 

πάνοπλους αστυνομικούς και «κλούβες» να σταθμεύουν στους χώρους της 

ακαδημαϊκής εκπαίδευσης και έρευνας. Είδαμε αστυνομικούς ΜΑΤ να ρίχνουν χημικά 

σε χιλιάδες νέους και νέες που διασκέδαζαν σε συναυλία που γινόταν στο ΑΠΘ στη 

Θεσσαλονίκη. Είδαμε αστυνομικούς να ξυλοκοπούν φοιτητές και φοιτήτριες που 

διαμαρτύρονταν σε διαδηλώσεις στην Αθήνα ενάντια στην πανεπιστημιακή 

αστυνομία. Είδαμε αστυνομικούς να πυροβολούν ανάμεσα σε ανύποπτους/ες 

φοιτητές και φοιτήτριες στην είσοδο της σχολής τους στην Πολυτεχνειούπολη 

Ζωγράφου. 

Aς θυμηθούμε ότι η αστυνομία τα τελευταία χρόνια έχει επανειλημμένα προβεί σε 

αυθαιρεσίες σε βάρος πολιτών: ξυλοδαρμούς, σεξιστικές παρενοχλήσεις, αναίτιες 

συλλήψεις, ρίψη δακρυγόνων, εξευτελιστικούς σωματικούς ελέγχους. 

Ας σκεφτούμε ότι τα εκατομμύρια ευρώ που δαπανώνται για την πρόσληψη των 1.000 

ΟΠΠΙ θα μπορούσαν να διατεθούν για την προκήρυξη νέων θέσεων 

διδασκόντων/ουσών, για υποτροφίες ή για την επίλυση των κτιριακών προβλημάτων 

των ΑΕΙ. 

Ας δούμε επιτέλους ότι το δημόσιο πανεπιστήμιο διαλύεται, παρά τις επάλληλες 

διεθνείς διακρίσεις του που συνεχίζονται χάρη στην αυταπάρνηση των μελών του. Με 

τιμωρητικές πολιτικές οι εισακτέοι μειώνονται, τα ιδρύματα κατασυκοφαντούνται 

συστηματικά, ένα αντιδημοκρατικό, συγκεντρωτικό μοντέλο διοίκησης επιβάλλεται, οι 

τίτλοι σπουδών υποβαθμίζονται καθώς εξισώνονται με αυτούς των κολεγίων. 

Αν σκεφτούμε όλα αυτά, τότε καταλαβαίνουμε ότι η Αστυνομία δεν είναι λύση αλλά 

πρόβλημα για τις σχολές μας” 

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται η κ. Υπουργός: 

- Προτίθεστε να λάβετε σοβαρά υπόψη την ανακοίνωση της Πρωτοβουλίας 

Πανεπιστημιακών «Όχι αστυνομία στα πανεπιστήμια» προκειμένου να αποσύρετε τις 

δυνάμεις των Ομάδων Προστασίας Πανεπιστημιακών Ιδρυμάτων; 

- Προτίθεστε να διαθέσετε τους οικονομικούς πόρους που προορίζονται για τις 

Ομάδες Προστασίας Πανεπιστημιακών Ιδρυμάτων στην προκήρυξη νέων θέσεων 

εργασίας διδασκόντων/ουσών και στη βελτίωση της παρεχόμενης εκπαίδευσης, στη 

χορήγηση υποτροφιών ή/και στην επίλυση των επειγόντων κτιριακών προβλημάτων 

ορισμένων Α.Ε.Ι.; 

 

Η ερωτώσα Βουλευτής 

 

Αγγελική Αδαμοπούλου 

Ανεξάρτητη Βουλευτής Α΄ Αθηνών 




